# 《单词百科:appeared是什么意思?appeared怎么发音?appeared的解释和用法》

英语单词appeared是什么意思?appeared怎么读?appeared怎么发音?美加网为您整理了appeared的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



#### appeared怎么读

appeared的读音:[ 'p d]

### appeared的意思

1、v.出现(appear的过去式和过去分词);出庭(作证或受审);演出;发表;

## appeared的相关词组

- 1、appear to be 似乎有;
- 2、appear to 似乎,好像;

- 3、appear on 在…出现:表演:
- 4、appear in 出版;出庭;表演;在(某处)出现;

#### appeared的双语例句

1. They appeared on the dot of 9.50 pm as always.

他们和往常一样在晚上9点50分准时出现。

2. He appeared at Manchester Crown Court on Thursday on a drink-driving charge.

他因被控醉酒驾车而于周四在曼彻斯特的刑事法庭受审。

3. He waited until all the luggage was cleared, but Paula's never appeared.

他一直等到所有的行李都拿走了,但始终没看见葆拉的。

tjazz.co 4. The poem, which appeared in 1890, is an exaltation of married love.

写于1890年的这首诗是对婚姻爱情的高度颂扬。

5. A very virulent form of the disease appeared in Belgium.

比利时出现了这种疾病的一种极其危险的变体。

6. Their handshake appeared to be a gesture of reconciliation.

他们的握手似乎是和解的表示。

7. Stars appeared everywhere, spinning round and round, faster and faster.

满眼金星乱转,而且越转越快。

8. Crowds appeared at the arraignments, clashing with security forces.

审讯时,涌入的人群和安全部队发生冲突。

9. He often appeared angry and frustrated by the intransigence of both sides.

他似乎常常为双方各不相让而生气沮丧。

10. A faint smile of reminiscence appeared on her face...

- 一丝怀旧的微笑浮现在她的脸上。
- 11. He appeared hardly capable of conducting a coherent conversation.

他好像连话都说不清楚。

12. Last night some of the prisoners appeared on the roof.

昨晚,其中几个犯人出现在房顶上。

13. In the mornings the sky appeared a heavy shade of mottled gray.

清晨,天空呈现出斑驳的深灰色。

14. In the post-war years her writing regularly appeared in The New Journal.

她的文章在战后那几年经常出现在《新日报》上。

15, Father Whittaker appeared to be in a jovial mood.

惠特克神父看起来心情非常好。

以上是美加网为您整理<mark>的</mark>ap<mark>peared怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关</mark>

于appeared的用法

、appeared的释义、app<mark>eared的相关</mark>详情请点击:<u>https://dict.tjgzz.com/appeared</u>